
 
 Referat af Fællesbestyrelsesmøde  

Mandag d. 28.4.2025 kl. 17.00-18.30 
Ordstyrer: Christian 
Referent: Heidi/Helle 
Afbud: Maibritt, Elevrådrep. Og Louise 
Dagsorden: 

 

1. 17.00 – 17.30 
 Nyt siden sidst fra: 

• formanden 

• elevrådet  

• dagtilbud  

• SFO 

• skolen  

• ledelsen 

• lokalrådet 
 

Orientering/drøftelse 

Formanden: 
Intet nyt 
 

Elevrådet: 

Intet nyt 
 
Dagtilbud: 

Pt. 31 børn i dagtilbud, vi kan se at der kommer minimum 

12 børn ind i det kommende år. 

 

SFO/Førskole: 

Er godt i gang i SFOens lokaler. Helle har valgt at sætte 

Kristian Thy på som ekstra støtte frem til sommerferien. 

Vi byder om lidt en ny Majbritt velkommen i SFOen, idet 

hun indgår i et praktikforløb hos os. 

 
Skolen: 
Personalet er pt. I gang med forberedelserne til vores 

fælles emneuge i uge 21, som ligeledes indebærer vores 

børnecenterfest torsdag d. 22.5 (nærmere info er på vej 

ud) 
 
Ledelsen: 
Har taget udgangspunkt i aula-beskeden som tidligere er 

sendt ud omkring personalefraværet. 

Der vil blive opslået 3 stillinger i den nærmeste fremtid. 

De tre stillinger er to pædagogmedhjælpere til dagtilbud 

og en ressourcepædagog til vores mellemform. De tre 

stillinger er ikke nye stillinger, idet de i længere tid er 

blevet dækket af 3 medarbejdere som har indgået i 

tidsbegrænsede stillinger el. vikariater. 

 

Lokalrådet: 

Intet nyt. 

2. 17.30 – 17.45 
Trafikfarlige skoleveje 
 

Orientering/drøftelse/ beslutning 

Christian har sendt en skrivelse videre til ØK udvalget og 

har ligeledes talt med Tanja Vestergaard Skøtt og 



 

Christian Lund i forhold til udfordringerne omkring 

buskørsel i yderområderne. 

Vi afventer afgørelsen fra ØK 

3. 17.45– 17.50 
Afstemning vedr. forkortet skoledag 
25/26 
 

Orientering/beslutning 

Godkendt af bestyrelsen 

4. 17.50 – 18.05 
SFO og aktiviteter 
 

 
Orientering/drøftelse/beslutning                                           

Der er udfordringer i forhold til SFO-børn som deltager i 

aktiviteter i SFO-tiden som fx kor, minikonfirmand osv. 

Det er vigtigt, at personalet er obs. på at børnene er 

vendt tilbage fra aktiviteterne. 

Ledelsen påpeger, at der er behov for- at børnene 

afhentes i SFO og på samme måde kommer retur. 

Såfremt fx kirken ikke går med og afleverer børnene, 

risikerer vi, at børnene bliver afledt undervejs og 

”glemmer” at meddele deres ankomst. På den måde skal 

personalet ud og lede efter børnene. 

Helle tager en snak med personalet i SFO 
 
 

5. 18.05 – 18.20 
Fælles indsats i 25/26 ”Sproget” 
 
 

Orientering/drøftelse/beslutning 

D. 25.5 afholder Trivselsrådet endnu et møde. 

Her skal hæftet omkring Trivselsrådet endeligt godkendes 

og nye fælles indsats præsenteres. 

 

Det kommende børnecenterår er ”sproget” sat på 

dagsordenen.  

Børnene har et voldsomt sprog indbyrdes, og det er vores 

fælles opgave i børnecenter/hjem samarbejdet at 

ændret måden man taler på. 

6. 18.20 – 18.30 
Evt. 

Vi er enige om, at der ikke skal være forplejning i 

forbindelse møderne. 

 
Skolemaden i fredags (sidste uge) var maden i flere 

tilfælde brændt. 

Heidi retter henvendelse til Brugsen og orienterer Hans 

Jørgen om dette ( han beklager meget og vil gøre 

personalet ekstra opmærksomme på, hvad man sender ud 

af butikken) 

 


